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VANHUS- JA VAMMAISNEUVOSTON KOKOUS   PÖYTÄKIRJA 

Aika:  Torstaina 1.6.2023 klo 15.00 – 16.30 

Paikka:  Puuman Groupin kabinetti, Vinkkiläntie 26, 23200 Vehmaa 

Läsnä: Marjo Lehtonen,PJ, Eläkeliiton Vehmaan yhdistys, läsnä 

Ritva Seppälä,VPJ Vehmaan kunta, läsnä 

Raija-Liisa Lapila, V-S sydänyhdistys ry, läsnä 

varajäsen Aira Lehmusvaara, poissa 

varajäsen Taito Suominen, poissa 

Juha Rannanperä, V-S invalidit ry, poissa 

varajäsen Jaakko Romppanen, poissa 

Satu Topi, Vehmaan srk, läsnä 

varajäsen Kaarlo Theis, poissa 

Taina Vuorio, V-S hengitysyhdistys ry, poissa 

varajäsen Kimmo Laasonen, poissa 

Mirva Ahala, Varhan vammaisneuvoston jäsen, poissa 

Heli Antikainen-Pauna, sihteeri, läsnä 

 

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat 

Puheenjohtaja Marjo Lehtonen avasi kokouksen klo 15.15. 

2. Läsnäolijat 

Todettiin läsnä- ja poissaolijat. 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksyttiin lähetetty esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

4. Retken järjestäminen 

Viime kokouksessa käsiteltiin hakemus lahjoitusrahojen käytöstä erillisen hakemuksen mukaan  

(Pienviljelijäyhdistyksen kesäretki). Päätettiin siirtää asia ikäihmisten hyvinvointityöryhmälle. 

Sieltä ohjeistettiin, että avustukset ovat tarkoitettu ainoastaan vehmaalaisille ikäihmisille – ei 

yhdistyksille. Poikkeuksena Eläkeliiton Vehmaan osaston toiminta. 

 

Nyt Pienviljelijäyhdistys on lähestynyt asian johdosta uudelleen ja he ovat pyytäneet vanhus- ja 

vammaisneuvostoa järjestämään retken. Vanhus- ja vammaisneuvosto päätti, että noudatetaan 

saatuja ohjeita, eikä Pienviljelijäyhdistykselle myönnetä avustusta retkeen lahjoitusrahoista. 

 

5. Vanhusten viikon ohjelma 

Mietittiin, että teemana voisi olla ravitsemusasiat. Valtakunnallisena teemana on ”tehdään 

iästä numero”. 

Päätettiin järjestää tapahtuma Tenholassa maanantain tapahtuman yhteydessä. 
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Mietittiin, voisiko Lotta Koisti tulla kertomaan tilaisuuteen ikäihmisten ravinnosta. Olisi hienoa, 

jos saataisiin myös Valion konsulentti mukaan. Tiedustellaan heiltä, voisivatko tulla tilaisuuteen 

esitelmöimään.  

Liisa Heinolta tiedustellaan hyvinvointiin ja liikuntaan painottuvaa ohjelmaa. 

6. Vierailu Margareetta-kotiin 

Päätettiin mennä vierailemaan Margareetta-kodissa keskiviikkona 7.6.2023 klo 13. 

 

7. Hyvinvointialueen vanhusneuvoston ja vammaisneuvoston terveiset 

Mirva Ahala kertoi jo aiemmin sähköpostilla terveiset hyvinvointialueen vammaisneuvoston 

kokouksesta. 

 

Marjo Lehtonen puolestaan kertoi terveiset hyvinvointialueen vanhusneuvoston kokouksesta.  

VARHA on järjestämässä iäkkäille kyselyä palvelutarpeista. Lisäksi kokouksessa oli käsittelyssä 

valmisteilla olevan palvelustrategian esittely ja tahtotilat. 

 

8. Vammaisneuvoston asiat 

Tällä kerralla ei vammaisneuvoston asioita. 

 

9. Muut asia 

Margareetta-kodissa järjestetään elokuussa Elofestit viime vuotiseen tapaan. 

 

10. Kokouksen päättäminen 

Koska muita käsiteltäviä asioita ei enää ollut, puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.30. 

 

Muistion vakuudeksi 

 

Heli Antikainen-Pauna 


